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Zápisnica zo zasadnutia Mediálnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve  

v Spišskej Novej Vsi konaného 17. 7. 2023 

 
 

Trvanie:    14.00 – 15.00 hod. 

Miesto zasadnutia:   zasadačka Radnice 

Prítomní:  Mgr. Marek Baláž, Oliver Búza, Mgr. Monika Tkáčová, Marcel 

Blahut, Tomáš Repčiak, Edita Gondová 

Neprítomní: Mgr. Peter Bednár, Adnan Akram, Ing. Pavol Bečarik, Ing. Jozef 

Gonda, PaedDr. Dávid Demečko, PhD., Mgr. Zuzana Kleinová, Ing. 

Marcela Baluchová 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Mestské médiá v čase predvolebnej kampane 

3. Prístup k oficiálnej web stránke mesta – zrovnoprávniť možnosti poslancov s pracovníkmi 

mesta 

4. Priame prenosy z MsZ v TV Reduta 

5. Okrúhle stoly v TV Reduta – čo je to diskusia? 

6. Informátor – budúci rok dvojtýždenník? 

7. Prečo je politika a politický život v meste odsúvaný z médií v našom meste? 

8. Návrh na členov dozornej rady BIC s. r. o. 

9. Rôzne 

10. Záver 

Prerokované:  
 

Mgr. Baláž 

- otvoril zasadnutie, privítal členov komisie a hostí, 

- skonštatoval, že pred nami sú voľby do NR SR a v tejto súvislosti poukázal na príspevok v TV 

Reduta o výstavbe novej športovej haly, v ktorom podľa jeho názoru nebol v poriadku výber 

respondenta Dávida Demečka. 

 

M. Blahut 

- reagoval, že v tom čase ešte kandidátne listiny neboli zverejnené a tento kandidát bol oslovený 

ako poslanec VÚC, 

- zároveň zdôraznil, že ich činnosť monitoruje Rada pre mediálny dohľad, ktorá im pred 

každými voľbami posiela písomné usmernenia ako postupovať a správne dodržiavať všetky 

náležitosti v zmysle volebného zákona, 

- dodal tiež, že doteraz nemali pred žiadnymi voľbami konflikt so zákonom. 

 

Mgr. Baláž 

- tieto informácie nepovažuje za flagrantné, pretože Rada určite nemá čas na to, aby 

kontrolovala drobné detaily, ale skôr reaguje na jasné porušenia a podania. 

 

M. Blahut 

- vyjadril prísľub, že pri výrobe spravodajstva budú postupovať v intencii zákona. 

 

Mgr. Baláž 

- v tejto súvislosti uviedol, že mediálna komisia nemá právo čokoľvek prehlásiť a už vôbec nie 

zakázať alebo prikázať, môže ale sledovať ich činnosť, 

- informoval, že pripravil zoznam kandidátov na poslancov do NR SR zo Spišskej Novej Vsi, 

ktorý rozpošle členom komisie a mestským médiám, aby sa tam pred voľbami neobjavovali, 

pokiaľ to nie je nevyhnutné a je už na redaktoroch, aby si to ustrážili. 
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M. Blahut 

- uviedol, že na to majú podľa zákona vyčlenený blok s rovnakými podmienkami pre každého 

kandidáta alebo politickú stranu. 

 

T. Repčiak 

- informoval, že do Ička na základe vnútorného predpisu nedávame priamu politickú reklamu, 

ktorá by obsahovala čísla kandidátov alebo nejakým spôsobom odkazovala na voľby, 

- doplnil, že v júlovom vydaní bola inzercia pozývajúca na vatru zvrchovanosti, keďže však 

nešlo o priamu politickú reklamu a bolo to riadne zaplatené, zverejnili sme ju, 

- ďalej upozornil, že z kapacitných dôvodov sa niektoré rubriky do posledných vydaní Ička 

nedostali, ako napr. Téma mesiaca, 

- dodal, že v augustovom Ičku kvôli zabezpečeniu plurality názorov zostala rubrika Dva 

pohľady na, kde sa poslanec Mgr. Peter Bednár a riaditeľ STEZ Ing. Vladimír Hovaňák 

vyjadrujú ohľadom financovania športových klubov v našom meste. 

 

Mgr. Baláž 

- odporučil v tejto veci spojiť sa s poslancov Oliverom Búzom.  

 

T. Repčiak  

- reagoval, že tejto téme sa môžeme venovať širšie v niektorom z nasledujúcich vydaní Ička. 

 

O. Búza 

- informoval, že to má spracované a žiada túto tému zaradiť aj do okrúhlych stolov TV Reduta. 

 

Mgr. Baláž 

- prečítal pripomienky Adnana Akrama, ktorý ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí 

mediálnej komisie, 

- podľa neho voľby, okrem technických pokynov, by nemali byť v Ičku, 

- čo sa týka bodu programu ohľadom prístupu poslancov k web stránke mesta, A. Akram 

uviedol, že si nemyslí, aby oficiálna stránka mesta mala mať priestor, kde by poslanci mohli 

mať príspevky, slúži hlavne ako zdroj informácií, 

- uviedol, že to zrejme nepochopil, pretože to skôr bral ako možnosť uverejňovania príspevkov 

na FB, nie robenia si politickej reklamy. 

 

T. Repčiak 

- reagoval, že FB stránku mesta majú poslanci stále k dispozícii, 

- navrhol, aby mali raz do týždňa v rámci politického okienka priestor. 

 

Mgr. Baláž 

- oponoval, že tento priestor by mali mať hocikedy, napr. keď sa otvorí nový altánok v lese. 

 

T. Repčiak 

- odpovedal, že s týmto nie je žiadny problém, už bol takto zdieľaný príspevok Lesov mesta, 

- upozornil však, že nemôžeme na mestskej FB stránke zdieľať všetky akcie, iba tie 

výnimočnejšie, pretože algoritmus stránky to zablokuje a následne nám sťahuje sledovanosť, 

- navrhol, že by bolo dobré dohodnúť sa na nejakom systéme zverejňovania príspevkov, napr. aj 

ako poslanecké okienko, ale s vypnutím komentárov, pretože by bolo časovo náročné sledovať 

a mazať prípadné vulgarizmy. 

 

E. Gondová 

- doplnila, že na hlavnej webovej stránke mesta je vytvorený priestor pre 4 aktuality, ktoré 

potrebujeme prioritne využiť na informovanie občanov o dôležitých veciach, napr. uzávery 

komunikácií, odstávka vody atď.  

 

Mgr. Baláž 

- skôr mal na mysli FB stránku mesta. 
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O. Búza 

- skonštatoval, že FB stránka mesta je dobrá, nie je na nej nikto politicky presadzovaný. 

 

Mgr. Baláž 

- dodal, že budú musieť nájsť spôsob, akým budú príspevky na FB zverejňovať, 

- zároveň navrhol spracovať tému čistoty námestia, 

- ďalej otvoril tému priamych prenosov zo zasadnutia mestského zastupiteľstva. 

 

M. Blahut 

- uviedol, že s tým nie je problém. 

 

Mgr. Baláž 

- opýtal sa, kedy ich budeme mať. 

 

M. Blahut 

- reagoval, že to musí byť odkomunikované s vedením mesta, musia to odobriť poslanci, 

- navrhol, aby to bolo prednesené na zasadnutí mestského zastupiteľstva, 

- doplnil, že zisťoval aj na oddelení vnútornej správy MsÚ, či to zvládnu siete, na čo dostal 

kladnú odpoveď. 

 

Mgr. Baláž 

- opäť prečítal stanovisko A. Akrama: ak to TV Reduta nedokáže zabezpečiť, navrhuje nech to 

robí organizačné oddelenie ako v iných mestách a na KSK, neriešil by to externe skrz extra 

náklady, 

- dodal, že mal prísľub na zabezpečenie techniky zadarmo, myslí si ale, že na to tu máme TV 

Redutu, 

- uviedol, že chce hlavne, aby to bolo zverejnené na FB stránke, ktorú skôr ľudia sledujú. 

 

T. Repčiak 

- zopakoval, že s tým nie je problém, už teraz pred každým rokovaním mestského zastupiteľstva 

je pravidelne zverejnený program s odkazom na webovú stránku mesta, kde si môžu občania 

nájsť všetky predkladané materiály. 

 

Mgr. Baláž 

- prešiel na ďalší bod programu týkajúci sa vydávania Ička vo forme dvojtýždenníka, 

- informoval o stanovisku A. Akrama, ktorý je proti tomu, 

- opýtal sa na názor prítomných členov komisie a tiež členov redakčnej rady Ička. 

 

O. Búza 

- uviedol, že s tým skôr nesúhlasí ako súhlasí. 

 

Mgr. Tkáčová 

- reagovala, že tiež je skôr proti, pretože už teraz si ho niekedy nestíha prečítať a dva týždne sa 

jej zdá ako príliš krátky čas. 

 

Mgr. Baláž 

- informoval o svojej predstave - Ičko by vychádzalo skôr v menšom obsahu, ale bolo by tak 

omnoho aktuálnejšie, ako pri mesačnom spracovaní, 

- doplnil informáciu o iných mestách, kde si pochvaľovali prechod na dvojtýždenníky, 

- aktuálne Ičko by sa po novom rozdelilo na dve časti. 

  

E. Gondová 

- upozornila, že si to vyžaduje väčšie náklady na tlač a distribúciu. 

 

Mgr. Blahut 

- súhlasil, že by síce šlo o väčšie náklady, ale bola by to lepšia služba pre obyvateľov mesta, 

- požiadal o vyjadrenie členov redakčnej rady Ička. 
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T. Repčiak 

- reagoval, že by to v tomto prípade záležalo skôr od výroby – práca grafika, tlač, distribúcia, 

- doplnil, že pokiaľ by sa našli finančné prostriedky, bolo by dobré rozšíriť súčasný rozsah Ička 

o ďalšie 4 strany, prípadne porozmýšľať o farbe aspoň čiastočnej – mohla by sa využiť na 

zverejňovanie plagátov športových tímov, pozvánok na veľké kultúrne podujatia atď. 

 

O. Búza 

- opýtal sa, či vie vyčísliť, koľko by to stálo, aby to mohlo ísť na budúci rok do rozpočtu. 

 

T. Repčiak 

- navrhol, že to dá naceniť firme, ktorá aktuálne tlačí Ičko. 

 

Mgr. Baláž 

- doplnil, aby sa dalo Ičko naceniť aj ako dvojtýždenník. 

 

E. Gondová 

- priklonila sa k názoru T. Repčiaka, aby sa radšej rozšíril rozsah Ička o 4 strany, prípadne 

o farbu, nakoľko posledné mesiace bol problém s veľkým nadbytkom materiálov, 

- dodala, že v prípade dvojtýždenníka si nevie predstaviť, ako by sa organizačne zabezpečila 

jeho výroba, nakoľko pri súčasnom rozsahu sadzba trvá 3 – 4 dni a ďalšie 3 dni potrebujeme 

na následné korektúry, 

- ďalej vyjadrila obavy so zverejňovaním napr. programov kultúrnych inštitúcií, ktoré by možno 

nevedeli dodržať prípadný skorší termín uzávierky. 

 

T. Repčiak 

- vyslovil návrh, aby prvé Ičko vyšlo tak, ako teraz, len by tam bolo menej spravodajských vecí 

a druhé by informačnú časť s programami vôbec nemuselo mať, obsahovalo by len 

spravodajstvo. 

 

E. Gondová 

- reagovala, že v prípade dvojtýždenníka by bolo potrebné presne určiť, čo by obsahovalo prvé 

a druhé Ičko v mesiaci, keďže priebežne chodia občania podávať aj spomienky, príp. inzerciu. 

 

Mgr. Baláž 

- uviedol, že ak T. Repčiak príde s konkrétnymi cenami, prednesú to v poslaneckom klube Silná 

Spišská, 

- dodal, že na nový systém by sme aj tak mohli prejsť až v novom roku po skončení platnosti 

aktuálnej zmluvy, 

- prešiel k ďalšiemu bodu programu týkajúcemu sa okrúhlych stolov v TV Reduta, 

- ocenil rozhovory v štúdiu, jednalo sa ale o diskusiu, preto naďalej trvá na okrúhlych stoloch. 

 

M. Blahut 

- zdôraznil, že je potrebné zakomponovať do toho viac ľudí, aby bola zabezpečená ich 

vyváženosť. 

 

O. Búza 

- opýtal sa, aký je kapacitný priestor štúdia. 

 

M. Blahut 

- odpovedal, že v súčasnosti by to vedeli zabezpečiť tak, aby bol v štúdiu redaktor a ďalší traja 

ľudia, 

- v prípade záujmu o väčší počet hostí je potrebné to zvážiť, pretože keď sa v minulosti robila 

diskusia s viacerými hosťami, bolo to neukontrolovateľné. 

 

 

 



 5 

O. Búza 

- čo sa týka zabezpečenia vyváženosti hostí, navrhol, aby sa poslala pozvánka zodpovednému 

pracovníkovi a tiež do obidvoch poslaneckých klubov, aby tam vyslali jedného zástupcu. 

 

Mgr. Baláž 

- požiadal zaviesť okrúhle stoly od septembra. 

 

M. Blahut 

- informoval, že momentálne v súvislosti s webovou stránkou robia na novej platforme, kde 

preklápajú celý systém, aby bol lepší, rýchlejší a modernejší, 

- ďalej doplnil, že TV Reduta je šírená cez UPC digital, Magio a má dohodnuté s Antikom 

zaradenie aj do ich ponuky, 

- zároveň robí na tom, aby ich do svojich ponúk zahrnuli aj Orange a T-Com, 

- upozornil, že musia prejsť na HD vysielanie vzhľadom na požiadavky operátorov, požiadal 

preto o podporu v rozpočte. 

 

Mgr. Baláž 

- v tejto súvislosti požiadal o vyčíslenie nákladov, 

- prešiel k ďalšiemu bodu týkajúcemu sa dozornej rady BIC, s. r. o. 

 

M. Blahut 

- informoval, že právnička už dostala pokyn pripraviť uznesenie na zriadenie dozornej rady na 

najbližšie zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

Mgr. Baláž 

- zvyšné body presunul na ďalšie zasadnutie mediálnej komisie, 

- poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

Úlohy: 

1. Predložiť vyčíslené náklady na tlač a distribúciu Ička v prípade navýšenia jeho rozsahu 

o 4 strany alebo jeho vydávania ako dvojtýždenníka. 

 

Termín: 15. 9. 2023 

Zodpovední: T. Repčiak 

 

 

 

 

                                                                   

                  Mgr. Marek Baláž 

                                                                                               predseda komisie  

 

 

Zapísala: Edita Gondová 


